

TASTINGS & EVENTS

10.3.

GRAPES FOR THE FUTURE

*ganztägige offene Verkostung
all-day tasting at the bar*

11:00

Preisverleihung Grapes for the Future • PIWIs: Innovative Rebsorten

Die Jury des Deutschen Weininstituts zeichnet die besten Weine aus pilzwiderstandsfähigen Rebsorten aus.

Award Ceremony Grapes for the Future • PIWIs: Innovative Grape Varieties

Among hundreds of wines made of fungus-resistant varieties, the jury of the German Wine Institute has selected the best „PIWIs“.

12:30

Grapes for the Future • PIWIs: Innovative Rebsorten

PIWIs, also pilzwiderstandsfähige Rebsorten, tragen dazu bei, die Ökobilanz von Weingütern enorm zu verbessern. Dass sie auch geschmacklich überzeugen, können Sie hier erleben.

Grapes for the Future • PIWIs: Innovative Grape Varieties

PIWIs, i.e. fungus-resistant grape varieties, help to enormously improve the ecological balance of wineries. You will be able to experience here that they can also impress in terms of taste.

14:00

Generation Riesling – Love the wine you're with

Die weltgrößte Organisation von jungen Winzerinnen & Winzern lädt zur Verkostung ein.

Generation Riesling – Love the wine you're with

The world's largest organization of young winemakers invites you to a lovely wine tasting.

15:30

Weine aus dem Norden Deutschlands

Der Klimawandel macht's möglich: Probieren Sie Weine aus Schleswig-Holstein, Mecklenburg-Vorpommern und anderen Weinbergen im Norden Deutschlands

Wines from the North of Germany

Climate change makes it possible: Try wines from Schleswig-Holstein, Mecklenburg-Vorpommern and other vineyards in the north of Germany

TASTINGS & EVENTS

11.3.

GRAPES FOR THE FUTURE

*ganztägige offene Verkostung
all-day tasting at the bar*

11:00

Grapes for the Future • PIWIs: Innovative Rebsorten

PIWIs, also pilzwiderstandsfähige Rebsorten, tragen dazu bei, die Ökobilanz von Weingütern enorm zu verbessern. Dass sie auch geschmacklich überzeugen, können Sie hier erleben.

Grapes for the Future • PIWIs: Innovative Grape Varieties

PIWIs, i.e. fungus-resistant grape varieties, help to enormously improve the ecological balance of wineries. You will be able to experience here that they can also impress in terms of taste.

12:30

Generation Riesling – Love the wine you're with

Die weltgrößte Organisation von jungen Winzerinnen & Winzern lädt zur Verkostung ein.

Generation Riesling – Love the wine you're with

The world's largest organization of young winemakers invites you to a lovely wine tasting.

17:00

Generation Riesling Abendbrot

Don't mess with my wine – Abendbrot mit der Generation Riesling

Generation Riesling Abendbrot

Don't mess with my wine – Drink, snack & chill with Generation Riesling



18:00

Rock'n'Riesling • Tasting 2.0

Wein ist Musik in Flaschen. Sommelier und Rockmusiker Justin Leone & Band rocken die Stage und spielen den Soundtrack zu den innovativsten Generation Riesling-Weinen Deutschlands. Powered by Selters.

Rock'n'Riesling • Tasting 2.0

Wine is music in bottles. Sommelier and rock musician Justin Leone & Band rock the stage and play the soundtrack to Germany's most innovative Generation Riesling wines. Powered by Selters.



TASTINGS & EVENTS

12.3.

GRAPES FOR THE FUTURE

*ganztägige offene Verkostung
all-day tasting at the bar*

11:00

Generation Riesling – Love the wine you're with

Die weltgrößte Organisation von jungen Winzerinnen & Winzern lädt zur Verkostung ein. Leidenschaftlich und experimentierfreudig begeistert die Generation Riesling die internationale Weinszene mit charakterstarken handwerklichen Weinen.

Generation Riesling – Love the wine you're with

The world's largest organization of young winemakers invites you to a lovely wine tasting. The passionate group is eager to renew the German wine scene by experimenting with various techniques resulting in outstanding wines.

13:00

Grapes for the Future • PIWIs: Innovative Rebsorten

PIWIs, also pilzwiderstandsfähige Rebsorten, tragen dazu bei, die Ökobilanz von Weingütern enorm zu verbessern. Dass sie auch geschmacklich überzeugen, können Sie hier erleben.

Grapes for the Future • PIWIs: Innovative Grape Varieties

PIWIs, i.e. fungus-resistant grape varieties, help to enormously improve the ecological balance of wineries. You will be able to experience here that they can also impress in terms of taste.

15:00

Weine aus dem Norden Deutschlands

Der Klimawandel macht's möglich: Probieren Sie Weine aus Schleswig-Holstein, Mecklenburg-Vorpommern und anderen Weinbergen im Norden Deutschlands

Wines from the North of Germany

Climate change makes it possible: Try wines from Schleswig-Holstein, Mecklenburg-Vorpommern and other vineyards in the north of Germany